



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

澳門大學學生會 第 2/2020 號選舉委員會通告 公布享有選舉權之會員人數

選舉委員會根據澳門大學學生會第 1/2020 號內部規章《領導機關選舉制度》第二十條的規定，選委會須於投票日前三十日，透過通告公布享有選舉權的會員總數。

根據註冊處提供之數字，**本屆選舉享有選舉權的會員人數為 11,514 人。**

特此通告。

第二十三屆澳門大學學生會
選舉委員會
主席

吳欣媛

吳欣媛



二零二零年九月十七日



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

University of Macau Students' Union Notice of Election Committee No. 2/2019

The total number of members with suffrage of election of the 22nd Management Board of UMSU

According to the Internal Regulations of No. 1/2020 “Electoral System of Management Board”, the Article 20, the Election Committee should announce the total number of the members with suffrage of UMSU 30 days before the voting day.

According to the number provided by UM, the total number of the members with suffrage is 11,514.

*The Chinese version shall prevail.

Chairman of 23rd Election Committee of
UMSU

吳欣媛

NG IAN MUN

17/09/2020

